
Saksprotokoll i Fylkeseldrerådet -  10.06.2021 
 
Harald Ekroll sette fram slikt forslag: 

«FYEL har registrert at under koronaepidimien så ha det vore mange forslag oppe til 
handsaming, men fyel har ikkje vore kontakta og dette meiner vi ikkje er godt nok. Eldreråd 
er viktige samarbeidspartnare i dette arbeidet. 
 
FYEL vil peike på at utfordringane til gruppen eldre kanskje ikkje kjem godt nok fram i FHI 
si undersøking, og dermed ikkje i saka eller foreslåtte tiltak.» 

 
Avrøysting 
Ekroll sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
 
Uttale frå fylkeseldrerådet 
Fylkeseldrerådet har registrert at under koronaepidemien så ha det vore mange forslag oppe til 
handsaming, men fylkeseldrerådet har ikkje vore kontakta, og dette meiner vi ikkje er godt nok. 
Eldreråd er viktige samarbeidspartnarar i dette arbeidet. 
 
Fylkeseldrerådet vil peike på at utfordringane til gruppa eldre kanskje ikkje kjem godt nok fram i 
FHI si undersøking, og dermed ikkje i saka eller foreslåtte tiltak. 
 


